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Voorzitter Freddie Kiel 

Aanwezigen Freddie Kiel, Fay Heemskerk, Salma Abd Adin, Tim de Groot , 

Mitch Boontjes, Janne van Asselt, Zazi Nieuwenhuijs, Jippe van 

Roon, Robin Wacanno,  

Afwezige(n) Michelle Magiera, Minqiu Korevaar, Lola Fioole 

Ambtelijk secretaris Yara Kluiters 

Gast Nada Benlhaj 

 

1. Opening 

Voorzitter Freddie opent de vergadering om 18:06. 

2. Notulen & actielijst 

De notulen van de vorige plenaire vergadering zijn nog niet geaccepteerd omdat 

ze door ziekte nog niet zijn uitgewerkt.  

PRO MEMORIE-01 Commissiehoofden geven actiepunten door aan afwezige leden; 

bij afwezigheid van een commissiehoofd zal de voorzitter dit doen. 

PRO MEMORIE-02 Maak documenten dyslexievriendelijk. 

PRO MEMORIE-03 Vergeet niet om je declaraties naar Tim te sturen. 

PRO MEMORIE-04 Vul alle polls in  
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(PV 250204) Taakgroep inwerken - Regel zo snel mogelijk het inwerkweekend, te 

beginnen met de datum. 

Datum is bepaald.  

(PV 250218) Janne - Engelse werkafspraken wijzigen.  

Nog niet gedaan.  

(PV 250218) Jippe - Contact opnemen met FSRen en CSR over de bestuursbeurs 

(via Michelle). 

Mee bezig.  

(PV 250255) Freddie - Poll sturen COBOs.  

Nog niet.  

(PV 250255) Mitch - Polls sturen over dinsdagen voor rooster-inloopmoment.  

Is gedaan. Kan eraf.  

(PV 250255)  Onderwijs - Stuk schrijven over hertentamens.  

Nog niet gedaan.  

(PV 250255) Robin - Stuur mail naar Kees over EC beperking (en de balie). 

Nog niet gedaan.  

3. Post 

In 

- Mail over het benoemingsproces van de decaan.  

- Mail over veiligheidsaudit, ruimte moet opgeruimd worden.  

- BHV cursus is gecancelled.  

- Meedenken decoratie in de A-zalen van het teaching and learning centre. 

Michelle gaat dit oppakken, maar de vraag is of iemand wil meehelpen.  
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*Actie Michelle - Stuk schrijven over TLC, A-zalen decoratie en sfeer.  

- COBO van NSA is 31 maart.  

Uit 

-  

4. Mededelingen 

Michelle is er niet en machtigt Janne.  

Minqiu is er niet.  

Lola is er niet en machtigt Freddie.  

Yara is er niet en gaat later met de opname de notulen uitwerken.  

5. Updates commissies, DB, CSR 

DB 

Benoemingsproces van de decaan (zie bijlage), de petitie is inmiddels ook naar 

ons, de CSR en de BAC/CvB gestuurd. Morgen zal deze waarschijnlijk ter sprake 

komen bij de 2e ronde gesprekken, ook zal ik dan de adviestermijn van 48 uur 

bespreken met de bestuurssecretaris. 

- De veiligheidsaudit is geweest, er waren wat opmerkingen over onze 

vergaderkamer, vooral de rommel, de laaghangende snoeren en stekkerblokken 

op de vloer waren een probleem. Ik zal de volledige uitkomst in de groep sturen. 

--------------------------------------------------------------------------------- 

CSR 

Er is een ruimte op Science Park beklad, de CSR wil dat er een statement komt.  

--------------------------------------------------------------------------------- 
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Faciliteiten 

--------------------------------------------------------------------------------- 

Reglementen 

- Vandaag is de deadline om je OER feedback door te geven, dus stuur je feedback 

of trakteer op taart! 

- We zijn na het stuk nog wat discussiepunten tegengekomen voor de OER-B. 

Mogelijk noemen we deze vanavond, en anders bespreken we deze volgende week. 

- We gaan het op het IO over de OER-A en OERen-B hebben. 

--------------------------------------------------------------------------------- 

Onderwijs 

Wij hebben door omstandigheden vorige week niet kunnen vergaderen, dus er is 

niet veel te zeggen. Het lijkt er wel op dat we het FOC moeten verzetten omdat 

het nu samenvalt met de aangekondigde staking op 17 maart :'(. 

--------------------------------------------------------------------------------- 

Promotie 

De planning voor de wervingsweek is in de maak! We hebben geld gevraagd bij 

Bora Fidan in de hoop voor meer geld voor recruitement!!!!!! De zijn ook bezig 

met een paasevent en blijven de komende tijd nog lekker bezig met het 

inloopmoment en engagement. 

--------------------------------------------------------------------------------- 

Taakgroep  Archivering & Digitale Infrastructuur 

● In het kader van het jubileum zijn Michelle, Mitch en ik vorige week langs 

geweest bij Folia om in hun archief te duiken. Met het materiaal dat we 

hiermee verzamelen kunnen we hopelijk iets leuks maken. Het is wel een 

flinke klus, dus we zullen nog een aantal keer terug moeten komen. Mocht 

iemand het leuk vinden om mee te komen, laat het dan even weten. 

● Voor de overgang naar Teams wordt gewerkt aan een handleiding en 

worden de laatste rimpels gladgestreken. Hierover hoop ik hopelijk op 
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korte termijn een update te kunnen geven. Laat het vooral weten als je 

nog specifieke wensen hebt. 

--------------------------------------------------------------------------------- 

Studentassessor 

- DT denkt nog na over de aangekondigde staking op 17 maart. Voor mij is het 

nog onduidelijk hoe ze hierop gaan handelen. 

- Er wordt een nieuwe directeur voor API gezocht, dat is het 

natuurkundeonderzoeksinstutuut. 

--------------------------------------------------------------------------------- 

 

6. Vaststellen agenda

1. Opening 

2. Notulen & actielijst 

3. Post in/uit 

4. Mededelingen 

5. Updates commissies, DB, CSR 

6. Vaststellen agenda 

7. OER-B ronde 1 

8. Input over besteding kwaliteitsgelden 

9. FNV staking tegen bezuinigingen hoger onderwijs 

10. W.v.t.t.k. 

11. Evaluatie stukken 

12. Evaluatie PV 

13. Rondvraag 
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14. Actielijst 

15. Punten volgende agenda 

16. Sluiting 

 

De agenda is vastgesteld 

7. OER-B ronde 1 

Discussiepunten 

1. Is het stuk niet duidelijk? 

2. Klopt de informatie? 

3. Mist er informatie? 

4. Discussiemoment: 

a. Algemene voorstellen (per onderwerp) 

Er is nog een algemeen stuk bijgekomen, namelijk dat er in sommige OER’en nog 

steeds staat dat er sommige herkansingen niet gemaakt mogen worden als een 

student niet aanwezig is geweest. Daar horen dezelfde eisen voor te gelden als bij 

de gewone aanwezigheidsplicht. 

Salma heeft een vraag over haar eigen OER (natuur- en sterrenkunde), eerst stond 

hierin dat alleen het eerste semester verplicht was en nu is dat het hele jaar. Robin 

zegt dat dit niet de bedoeling is. Dit gaat aangekaart worden.  

b. Voorstellen per opleiding 

FPS:  

Het is een mogelijkheid om de hertentamens aan te kaarten, maar het lijkt Robin 

beter om dit dan als los ding te doen en ten tweede lijkt het hem handig om eerst 

in gesprek te gaan. Freddie is het hiermee eens.  

Jippe wil aankaarten dat hij nog steeds vindt dat “bij aanvang” van het vak in de 

eerste wijziging specifieker moet.  
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Er wordt gepeild over of de FSR tegen de toevoeging is van het tweede deel van 

artikel B4.10. 

1 voor.  

5 midden.  

4 tegen.  

Freddie geeft aan dat er dus altijd nog een los stuk over kan komen. Jippe zegt 

hierover dat het raar is om de OER wel in te stemmen, maar daarna aan te geven 

dat de FSR alsnog tegen een bepaald gedeelte is. Robin zegt dat uit de peiling is 

gebleken dat de leden van de raad het niet in deze specifieke OER cyclus willen 

blokkeren, waardoor het het nu nog niet waard is om hier tijd en moeite in te 

stoppen. Hij denkt dat het beter is om dit later in het jaar te bespreken, dan kan 

het meegenomen worden voor het OER proces van het jaar erna. Tim geeft aan 

dat het volgende PV nog behandeld kan worden en dat dit ook binnen het OER 

proces valt. Robin denkt dat dit niet nodig is, omdat er dan gestemd moet worden 

en hij denkt dat dit zonde gaat zijn omdat het waarschijnlijk hetzelfde gaat worden 

als de peiling. Mitch vraagt of het uiteindelijk het doel is om dit globaal aan te 

pakken in plaats van alleen voor de studie. Robin zegt dat dit klopt en dat het dan 

niet in deze OER cyclus gedaan kan worden. Mitch zegt dat hij dacht dat het eerst 

in het algemeen behandeld zou worden en daarna toegepast op de studies. Janne 

zegt dat ze vindt dat het of bij alle OER’en gedaan moet worden, of later. Ze zegt 

dat het ten eerste niet verstandig is om het nu bij alle OER’en te doen, omdat er 

al veel punten zijn waarvan de commissie weerstand verwacht en als dit er ook 

bijkomt is dat inhoudelijk niet haalbaar voor de commissie. Jippe geeft aan dat hij 

het niet oké vindt om het alsnog nu in te stemmen. Robin zegt dat als het nu 

gezegd wordt bij één OER dat deze wijziging misschien weggehaald wordt dan, 

maar dat leraren dan het recht behouden om de keuze te maken om het 

hertentamen de volledige stof te maken.  

Hierop reageert Jippe dat het dan in ieder geval is aangegeven en dat op basis 

daarvan verder gegaan moet worden. Hij zegt dat er dan volgend jaar ook gekeken 

moet worden naar hoe het ingeperkt kan worden dat docenten die beslissingen 

mogen maken. Hij wil dat herkansingen per onderdeel zijn en niet in totaal. Tim 

geeft aan dat herkansingen per vak zijn en dat dat een OER-A onderwerp is, 

misschien nog wel breder. Hij ziet deze toevoeging aan de OER-B als een betere 

vorm van communicatie naar de studenten, zodat ze weten waar ze aan toe zijn 
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en het duidelijker is wat de regels zijn. Robin geeft aan dat hij niet tegen het 

voorstellen van wijzigingen is, maar dat hij hier ervaring mee heeft en dat het heel 

veel werk gaat zijn. Hij denkt dat er goed gekeken moet worden of het haalbaar 

is om dit te regelen, als er niemand is die hier op het moment de moeite in wil 

stoppen.  

Robin voegt nog toe dat dit alleen een standaard is en dat docenten hier vanaf 

mogen wijken.  

 

c. Over welke wijzigingen zouden we los willen stemmen? 

Het lijkt Freddie handig als er over FPS nog los gestemd wordt, de rest is het 

hiermee eens.  

 

8. Input over besteding kwaliteitsgelden 

Discussiepunten 

1. Is het stuk niet duidelijk? 

2. Klopt de informatie? 

3. Mist er informatie? 

4. Discussiemoment: 

a. Zijn er vragen over de kwaliteitsgelden?  

Robin vindt het raar dat de FSR dit vanuit de CSR heeft gekregen als onderwerp 

en dat het DT hier ook over wil praten. Hij heeft het idee dat dit een onderwerp is 

dat al relatief lang niet meer wordt behandeld. Tim kaart aan dat updates hierover 

in de kwartaalrapportage zitten. Het is handig om hiernaar te kijken met de 

aankomende bezuinigingen.  

 

Fay zegt dat er ook een stukje in de Too Dah Loo staat. Tim zegt dat dit volgens 

hem komt omdat Grassroots hun geld uit de kwaliteitsgelden krijgt.  
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Robin heeft het gelezen en hij vond sommige stukjes in het jaarverslag heel 

bondig, dus hij weet niet zeker of dit genoeg informatie is. Tim zegt dat er meer 

informatie is en Robin zegt hierop dat ze de extra informatie moeten opvragen. 

Freddie denkt dat het handig is als dit voor het IO wordt gedaan.  

Tim voegt toe dat er in de kwartaalrapportage ook een financiële onderbouwing 

staat.  

b. Wat vinden we van de besteding en de projecten? 

Robin denkt dat de projecten op de FNWI best nuttig zijn.  

Freddie denkt dat er ook nagedacht kan worden over waar meer focus op gelegd 

moet worden als er nieuwe afspraken gemaakt moeten worden. Tim weet niet of 

dit handig is, omdat er bezuinigingen aankomen dus dat er waarschijnlijk weinig 

geld overblijft hiervoor. Freddie zegt hierop dat het ook een herverdeling kan 

worden.  

In het jaarverslag zelf wordt nog niks gezegd over de bezuinigingen, dus Robin 

denkt dat dit handig is om te vragen.  

c. Zijn we voldoende betrokken bij de besteding? 

Robin vindt het niet echt. Hij denkt dat er meer gedaan had kunnen worden.  

Tim denkt dat de FSR niet heel actief is betrokken, maar dat het vooral 

voortzettingen zijn van al bestaande projecten, waardoor hij het wel kan begrijpen. 

Robin is het hier wel mee eens.  

Robin zegt dat het geld was bedoeld als een investering ter compensatie van het 

einde van de basisbeurs. Hij denkt dat het wel goed is om erop te letten dat geld 

dat eigenlijk direct naar studenten hoorde te gaan, goed wordt uitgegeven.  

Michelle denkt dat de FSR niet heel erg wordt betrokken, maar dat de projecten in 

het voordeel van de studenten zijn waardoor ze het op het moment wel prima 

vindt.  

Robin en Tim gaan hierover in gesprek tijdens het IO.  

9. FNV staking tegen bezuinigingen hoger onderwijs 
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Discussiepunten 

1. Is het stuk niet duidelijk? 

2. Klopt de informatie? 

3. Mist er informatie? 

4. Discussiemoment: 

a. Wat vinden we van de staking? 

Goed.  

b. Willen we meedoen aan de staking als FSR? 

Freddie geeft aan dat de OR meedoet.  

Fay wil weten of de borrel verplaatst moet worden. Robin denkt dat er misschien 

wel minder studenten gaan zijn, dus dat daar wel over nagedacht moet worden.  

Janne weet niet zeker of het handig is om het FOC en de wervingsborrel tegelijk 

te houden. Verder wil ze als FSR meedoen aan de staking en de borrel verplaatsen.  

Robin wil dat de studenten goed ingelicht worden, omdat er een kans is dat ze 

geen les hebben die dag.  

Salma denkt dat de borrel misschien kan doorgaan als het na 17:00 is, omdat dit 

buiten werktijden valt. Robin denkt dat als veel studenten geen les hebben, dat ze 

ook niet naar de borrel komen.  

c. Willen we hierover bericht doen op social media? 

 

Tim denkt dat er dingen van ASVA en de CSR gedeeld kunnen worden.  

Michelle wil weten of er ook acties zijn en zo ja, ook op Science Park. Freddie zegt 

dat de FNV wel acties wil regelen, maar dat ze nog niet weten wat.  

d. Willen we studenten aanmoedigen om de staking te 

steunen? (denk aan uitnodigen om ook te staken, informatie 

verstrekken over of om docenten mailen) 
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Tim denkt vooral de staking te promoten. Freddie zegt dat het een optie is om 

studenten op te roepen om hun docenten te mailen om te gaan staken.  

Janne vraagt of de UvA mee wil doen. Freddie heeft het gevraagd aan de CvB. 

Nada geeft aan dat het DT er niet actief aan mee gaat doen, maar dat ze het 

accepteren als docenten het doen.  

Tim geeft aan dat de aanwezigheidsplicht wordt geregeld vanuit de UvA.  

Janne vindt het lastig om studenten aan te moedigen om docenten te mailen, 

omdat ze niet wil dat er dan door de FSR studenten in de problemen kunnen 

komen. Ze denkt dat er effectievere manieren zijn om studenten op te roepen.  

Tim is het hier wel mee eens. Hij wil het iets meer bij ASVA houden.   

Robin denkt dat het niet per se de taak van de studenten is om dit te regelen, 

omdat die verantwoordelijkheid vooral ligt bij de vakbonden.  

Nada denkt dat er misschien gezegd kan worden “ga in gesprek”.  

Freddie wil weten op welke manier er dan wel aanmoediging naar de studenten 

moet komen. Robin denkt vooral informeren.  

e. Willen we de studieverenigingen hierbij betrekken? 

Tim wil weten op welke manier. Janne denkt dat het mogelijk is om 

studieverenigingen te vragen om dingen te herplaatsen.  

5. Missen er stemvoorstellen? 

6. Kloppen de stemvoorstellen? 

7. Stemmen 

Stemvoorstel 1: De FSR FNWI 24/25 doet mee aan de FNV staking tegen 

bezuinigingen op hoger onderwijs op 17 maart. 

Voor: 10 Tegen:  Blanco: 1 Onthouden: 1 

Stemvoorstel 1 is aangenomen. 
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10. W.v.t.t.k. 

11. Evaluatie stukken 

Jippe geeft aan dat hij dacht dat er niet meer op de mail gereageerd zou worden 

voor machtigingen en afmeldingen. Freddie zegt dat dit een tijdje zo was, maar 

dat het update document er niet meer is dus dat het weer terug is. Robin zegt dat 

het wel fijn is omdat het dan transparant is voor de rest van de raad. Freddie wil 

het wel veranderen als meerdere mensen het vervelend vinden, maar anders denkt 

ze dat het voor nu wel zo kan blijven. Janne wil weten of er in teams een 

mogelijkheid is. Robin en Tim gaan hiernaar kijken.  

12. Evaluatie PV 

Robin vond het onhandig dat de CSR update miste.  

13. Rondvraag 

Janne wil weten wie er op 12 maart bij de pubquiz is.  

Nada wil weten of er al een besluit is genomen over de PV in de volgende 

tentamenweek. Freddie gaat hier een poll over sturen.  

14. Actielijst 

(PV 250204) Taakgroep inwerken - Regel zo snel mogelijk het inwerkweekend.  

(PV 250218) Janne - Engelse werkafspraken wijzigen.  

(PV 250218) Jippe - Contact opnemen met FSRen en CSR over de bestuursbeurs 

(via Michelle). 

(PV 250225)  Onderwijs - Stuk schrijven over hertentamens.  

(PV 250225) Robin - Stuur mail naar Kees over EC beperking (en de balie). 

(PV 250304) Michelle - Stuk schrijven over TLC, A-zalen decoratie en sfeer.  

15. Punten volgende agenda 

OER 

Opnemen hoorcolleges 
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Faculteitsreglementen 

16. Sluiting 

Voorzitter Freddie sluit de vergadering om 19:37 

 


